

PROTOKOLL

Nr 5 2023 Stora Koviks Ryttarsällskap

22 aug | 19.00 | Delselius Tornhuset

Styrelsemedlemmar

Närvarande:

Benke Forsström, Hanna Eneland, Lena Lundin, Lina Hallenberg, Lotta Olsson, Maria Norin, Mimmi Kristiansen, Nina Littunen, Helena Hedlund

Ej närvarande:

Adjungerade:

Jennifer Karlsson och Mirre Hägerström

§	ANSVARIG	ÄRENDE
1		Mötets öppnade <ul style="list-style-type: none">- Lena hälsade alla välkomna
2		Godkännande av dagordning <ul style="list-style-type: none">- Godkändes
3		Val av justerare <ul style="list-style-type: none">- Lotta och Hanna valdes till justerare
4		Gamla ärenden och föregående mötets anteckningar <ul style="list-style-type: none">- Gicks igenom och åtgärdades
5		Ekonomi <ul style="list-style-type: none">- Ser bra ut- 30.000 kr reserverade till Ryttarutvecklingen (5 av 10 kvar).- Alla som går ryttarutvecklingen är nu medlemmar.
6		Medlemmar <ul style="list-style-type: none">- SKRS – Totalt 123 medlemmar.- USEK – Behöver fylla på styrelsen med nya medlemmar.
7	Lina	Hemsida & sociala medier <ul style="list-style-type: none">- Hemsidan – Mer statisk information ligger på hemsidan medan aktuell information läggs upp på sociala medier<ul style="list-style-type: none">o Lagg upp att P&J anmäls via TDB- Sponsorer – Bra och trevligt presenterat på FB och Instagram vid tävlingar!- Bilderna – Ligger nu under höjdpunkt och försvinner inte
8		Rapportering USEK <ul style="list-style-type: none">- Café<ul style="list-style-type: none">o Kylan är nyligen påfylld igen efter sommaren rykande åtgång

		<ul style="list-style-type: none"> - Aktiviteter <ul style="list-style-type: none"> o Bjuda in alla USEK-medlemmar till nästa möte. Datum? <ul style="list-style-type: none"> ▪ Vilka aktiviteter önskas? ▪ Hur lockar USEK fler styrelsemedlemmar? ▪ Styrelsemöte i september. Planera SIHS. ▪ Ev studiebesök?
	Mirre	
		<p>Bod/Hinderförråd</p> <ul style="list-style-type: none"> - Nygamalt förslag på placering. Ladans träskhage. Bro över vattnet.
	Mimmi	<ul style="list-style-type: none"> - Läktare: hyra in en läktare till kuren? Mimmi kollar pris.
		<p>Domartorn</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ljudsladden till systemet var lite kort, den ska dras om. Möjlighet att förlänga den om behov finns. - Måla trädelen på grunden, utsticket. - Förlängningssladd och tvåfashanske inköpt
	Lena	
	Håkan	<p>Mer belysning utebanan</p> <ul style="list-style-type: none"> - Återkommer med när.
	Håkan	<p>Bevattning utebanana</p> <ul style="list-style-type: none"> - Offert ska komma men troligtvis svårt att ordna lösningen pga stor utebana. Återkommer.
		<p>Tävlingssektion</p> <p>Tävlingar</p>
	Sandra	<ul style="list-style-type: none"> - 25 aug Pay & Ride. Första start kl 16.00, 23 stycken anmälda <ul style="list-style-type: none"> o Bygga dressyrstaket torsdag kväll ca kl 21.00. o Åsa efterskänker sitt arvode som prispengar till kuren
	Sandra	<ul style="list-style-type: none"> - 10/9 Dressyrtävling Kür (stor häst) <ul style="list-style-type: none"> o Första start kl 9.00. GURS är medarrangör och ställer upp med 10 funktionärer. o Fina sponsorer Back on track, Naf mfl. Prispengar- Åsas arvode. o Öppen bana på lördagen (100 kr/15 min) o Bygga staket på fredagen, 8 aug.
	Hanna	<ul style="list-style-type: none"> - X/X Pay & Jump – eventuellt i sep/ok
	Hanna/USEK	<ul style="list-style-type: none"> - Förslag till KM under hösten -23 <ul style="list-style-type: none"> o Hoppning i samband med pay & jump o Tävlingssektionen kan inte ta KM bara p n j. o Osäkert om det finns tid och ork för att anordna KM i höst, bättre att skjuta på detta till våren.
	Sandra	<ul style="list-style-type: none"> o Dressyr, ev. anordnad inne i höst, okt-nov. <ul style="list-style-type: none"> ▪ Vilka klasser? ▪ Ska dressyren bedömmas på %, men i olika klasser?
	Lina	<ul style="list-style-type: none"> o Vandringspokal? Lina kollar på förslag.

9		<p>Sponsorer</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kontakt efter behov - Lättare med sponsorer till hästklasser (vuxna ryttare) - Tävlingsledare/lagledare behöver hjälpa till att sprida vårt behov - Mejlar alla medlemmar under oktober för att inventera möjligheter till spons. - Utse någon som kan fota under tävlingen. - Utse någon att följa upp efter tävling, lägg upp foton, tacka sponsorer.
10	<p>Jill Lina Maria Mirre</p> <p>Lena</p> <p>Nina</p> <p>Lina</p>	<p>Aktiviteter</p> <p>Genomförda</p> <ul style="list-style-type: none"> - Inga aktiviteter genomförda sedan senaste mötet <p>Kommande</p> <ul style="list-style-type: none"> - Allsvenskan HT -23, 3/9 Hölö, 30/9 Botkyrka & 5/11 Österhaninge - 7/10 Ulla-Carin Carlsson-Lindkvist / Uppföljning, fortsättningskurs - HLR, Maria tar upp kontakten. Kvarstår. MN - Oktoberfest- festkommite. <p>Fix och trix</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fixardag, lite ogräsrensning längs staketet, måla kvarvarande runt domartornet, möbler, köra med trimmer. Datum 30/8 alt 3/9 kl 10.00 - Två-kanalig förstärkare önskas för Küren. - Flytta hinder till tillfällig plats eller ridhuset. Bod kommer 2/9 - Sandsäckar till dressybokstäver. 12 stenar behövs. <p>Önskemål kommande aktiviteter</p> <ul style="list-style-type: none"> - Karl Henrik Heimdal till hösten - Se separat lista med förslag <p>Funktionärsfråga</p> <ul style="list-style-type: none"> - Svårt att få funktionärer och medlemmar som hjälper till med tex bygga bana, bygga bort, städfix mm. Hur kan vi locka fler?
11	<p>Lina Mirre</p> <p>Lotta</p> <p>Lena</p>	<p>Övriga frågor</p> <ul style="list-style-type: none"> - Agrias Akutväska - En i ridhuset och en i sekretariatet. - Stallets sjukvårdsväska - Ridhusreglerna är nu fästa på Stora Kovik (Stallen). Finns även på FB. - Röstförstärkning <ul style="list-style-type: none"> o Lotta fixar loggbok för kvittering och regler för utlåning! o Lotta fixar även låda som den kan ligga in. Skåpet blir för stort. - Grupp för Nacka/Värmdös ridklubbar – Ridsport Nacka Värmdö <ul style="list-style-type: none"> o Avvaktas. - Visionsarbete - Del 2 <ul style="list-style-type: none"> o Vad är klubbens/stallets roll? Datum 17 oktober kl 19.00

	Mirre	<ul style="list-style-type: none">- Värmdös motordag lördag den 26 aug, med start kl 10<ul style="list-style-type: none">○ Termosar och en kokplatta – Mimmi○ Gasol - Helena○ Personal frå kl 09○ De svarta holkarna körs ut till ängen som extra försäljning
12		Nästa möte <ul style="list-style-type: none">- Tisdagen den 7/11 kl 19 på Dellan
13		Mötet avslutades <ul style="list-style-type: none">- Tack för idag!

Datum:

Justerare:

Justerare:
